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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W okresie poprzedzaj¹cym wprowadzenie tak zwanej ustawy antydopalaczowej media zarzuca³y nas

informacjami o m³odych ludziach, którzy trafiali do szpitali po nadmiernej konsumpcji dopalaczy. Do-
wiadywaliœmy siê o kolejnych osobach trafiaj¹cych pod opiekê lekarzy, zaœ najbardziej wstrz¹saj¹ce by-
³y informacje o zgonach. Pomimo wprowadzenia w ¿ycie ustawy, „potrzebuj¹cy” nadal mog¹ zaopatrzyæ
siê w zakazane œrodki w tak zwanym podziemiu b¹dŸ poprzez internet. W tej sytuacji zastanawiaj¹ce
jest wyciszenie siê obecnie mediów, jeœli chodzi o ten temat. A mo¿e ich poprzednia nadgorliwoœæ stano-
wi³a jedynie przykrywkê dla nieuzasadnionego poœpiechu w stanowieniu prawa, które teraz negatywnie
weryfikuje praktyka dnia codziennego, o czym œwiadcz¹ na przyk³ad problemy Policji dotycz¹ce skute-
cznego œcigania ³ami¹cych to prawo?

Proszê o podanie liczby zarejestrowanych przypadków hospitalizacji z powodu za¿ycia dopalaczy od
pocz¹tku roku do dnia wprowadzenia ustawy antydopalaczowej oraz liczby takich hospitalizacji w okre-
sie od wejœcia ustawy w ¿ycie do dzisiaj. Proszê tak¿e o podanie liczby zgonów spowodowanych dopala-
czami w tych okresach.

Z wyrazami szacunku
Tadeusz Gruszka




